
 

 

        

 

Artikel 38 vragen van SP en PvdD naar aanleiding van het verschijnen van veeneilanden in de 

Goudse omgeving.  

In augustus dit jaar zijn er opnieuw ‘veeneilanden’ gesignaleerd, ditmaal bij de 

Julianasluizen. Volgens berichtgeving zou de provincie Zuid Holland naar aanleiding hiervan 

onderzoek gaan doen. Dit is niet de eerste keer voor onze omgeving, in het verleden zijn 

bijvoorbeeld in de Gouwe al eerder veeneilanden losgekomen. En 30 september 2014 was er 

opnieuw melding van veeneilanden. Omdat het een verschijnsel betreft dat mogelijk gevolgen kan 

hebben voor de Goudse burger, flora en fauna, willen wij de wethouder de volgende vragen 

stellen:  

 

1. Kunt u bevestigen of de  provincie inderdaad het onderzoek al is gestart en kunt u de Raad 

informeren wat de onderzoeksopzet  en -vragen zijn?  

2. Heeft u afspraken met de Provincie wanneer het onderzoek gereed moet zijn en zorgt u 

ervoor dat de Raad dit tijdig zal ontvangen? 

3. Is er gevaar voor destabilisatie van watergangen en dijken bij Gouda? Op welke gegevens is 

uw antwoord gebaseerd? 

4. Wat zijn de mogelijke gevolgen voor mensen en voor de flora en fauna zowel in het water als 

in het gebied? Is er sprake van een gevaarlijke situatie? 

5. Is er een verband met de bouw van Westergouwe en welke maatregelen moeten er 

genomen worden zolang dat verband nog niet duidelijk is?  

6. Wie is verantwoordelijk en wie draagt eventuele kosten in het geval van schade aan dijken, 

omliggende gebieden of aan (water)flora en fauna? Wie herstelt de schade?  

7. Wie is verantwoordelijk en draagt de kosten voor eventueel geconstateerde schade wanneer 

er een relatie zou blijken met de werken in Westergouwe? 

8. Kunt u de Raad informeren zodra bekend is wat de kosten voor eventuele werkzaamheden 

zijn?  

 

Met vriendelijke groet, 

Lenny Roelofs, Fractievoorzitter SP en Corina Kerkmans, Fractievoorzitter Partij voor de Dieren 

 

 


